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Referat FAU møte nr 2 for Austbø Skole – skoleåret 2023/2024 

 
● Dag: Tirsdag 28. november 2023 
● Tid: 18:00 til 19:30 
● Sted:  Austbø skole, personalrommet 

 
 
Oversikt over FAU-medlemmer 
 
 

Klasse Navn Mail 

 

8 A 
Stian Aarhus Haukås shaukaas@gmail.com 

 

8 B 
Janniken Timenes  

(Siv Monika Strand Haukø) 
timenesj@gmail.com 

 

8 C 
Vidar Gabrielsen vgabrielsen8@gmail.com 

 

8 D 
Cecilie Hanevik ceciliehanevik@gmail.com 

 

9 A 
Sine Totland sinetotland@gmail.com 

 

9 B 
Siv T. Knudsvik Siv.knudsvik@astrazeneca.com 

 

9 C 
Cecilia Foss cecilialamo@lyse.net 

 

9 D 
Bjørn Egil Helgeland Bjorn.egil.helgeland@lyse.net 

 

10 A 
Kristin Haraldsen keharaldsen@yahoo.com 

 

10 B 
Espen Svendsen espen.svendsen2@lyse.net 

 

10 C 
Ann-Christin Johnsen 

(Helene Wold) 
annchristinjohnsen@gmail.com 

 

10 D 
Kathrine Selliken-Langeland kathrine.selliken@gmail.com 

 

 

Sak 
nr. 

Sak Ansvarlig 

1 Godkjenning av innkalling og referat 
  

Rektor/Alle 

3 Rektor gir info om skoleåret så langt: 

• Studietur: personalet på studiereise til Haag. Vellykket tur! 
 

• HØP(Handling og økonomiplan) 24-27, Kompetanse, utenforskap, demografi – 
her spiller skolen en rolle. Stadig flere eldre som vil ha behov for omsorg. 
Behov for flere som jobber innen helse. Rekruttere og beholde kompetanse er 
viktig fremover – merker også at det blir vanskeligere å rekruttere lærere. 
Utenforskap: ca 16000 mennesker mellom 19 og 67 år utenfor arbeidslivet i 
Stavanger kommune.  
 

• Hvordan gjør elevene våre det i vgs? De fleste elver fra Austbø kommer inn på 
1- ønsket. Normalt har rundt 90 % fulført 1 vgs  

Rektor 
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• Mobil: mange elevene vil ha tilbake disse.  Ønsker ikke å endre på dagens 
ordning. Skal drøfte om ordningen bør være mer lik på tvers av klasser og 
trinn. Regel er å ikke se og høre mobiler. Innspill: mange er på Chromebook 
og ser på andre ting/spiller under undervisningen.  
 

• Karakterfri orden/adferd: ikke involvert/informert elevene og øvrige foresatte 
enda, jobber med «virkemidler». Vil bort fra fokus på trusler om nedsatt og 
heller dialog om elev sin rolle og betydning for skolemiljøet.  
 

• Leirskole: gjennomfører 2 leirskoler i 2024: Lysebotn og Frikvarteret – må 
bestemme oss for vår eller høst fremover. Lysebotn for fjorårets 9. Trinn. 
Usikker på om det blir Frikvarteret deretter. 
 

• Skoleruten neste år 24/25: Planleggingsdager; 3 i august, 1 i nov 1 i jan.  
 

• Samarbeider med Lenden om å være med oss på fellestider for å jobbe med 
god klasseromsledelse.  
 

 

• Fravær: vikarbruk. Lite korttidsfravær generelt, men vært noe mer akkurat i det  
siste.  
 

• Juleball: vurderer å sette opp sperrebånd utenfor hallen ved inngangspartiet -  
elevene får ikke gå utenfor disse. Var mer alkohol sist ball, da var det også de 
yngste som drakk. Vil også sjekke lydnivå.  

 

• Innspill til neste gang; Teori i alle fag, også gym og mat og helse – se på 
dette? Si noe rundt dette på neste møte? 
 

4 Årshjul FAU 
Neste møte: resultat fra nasjonale prøver gjennomgås + status spørsmål til rektor. 
På nyåret: resultat av elevundersøkelsen gjennomgås + status spørsmål til rektor. 
Står på agenda for FAU-møte nr 3. 
 
 

Rektor 

 

 


